
 

1 
 

Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
19/05/2022 19:30h – Eurovolleycenter  

 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre (présidente FVWB ai), Denis Van Bever, 

Frédérick Vandenbemden 
o Commissies / commissions: Leo Bergmans (LIGD), Arturo Di Giacomo (NSC-CNA – per TEAMS) 
o Verontschuldigd / excusé : Claude Kriescher, Frank Desmet (MNC), Dirk Cocquyt (volmacht aan J-P 

Debuysscher),  
o Uitgenodigd/invité : Geert De Dobbeleer 

 

Presentatie – présentation  
Geert De Dobbeleer 

 

 
A .  CEV EUROVOLLEY 2023 W (15/08-20/09 2023) 
 

Geert presenteert het project (PPT-presentatie). 
De organisatie van het kampioenschap is in 
handen van vier landen ( GER, EST, ITA, BEL), 
waarbij België de finale fases op zich neemt, met 
o.a. de finale in Paleis 12 op de Heizel in Brussel.   
 
De PPT behandelt: 
1. De media-impact (analyse Eurovolley 2021) 
2. Het geplande verloop van Eurovolley 2023 
3. Inclusie als belangrijk concept 

(samenwerking met Special Olympics) 
4. De sportieve pertinentie (de ambities van de 

Yellow Tigers naar Parijs 2024 toe) 
5. Budget & organisatie (3.8 106 EUR, 

partnership met SPORTIZON 
6. Side events waardoor de beide vleugels de 

aandacht van het EK2023 kunnen gebruiken 
voor promotie van volleybal en de eigen 
clubs. Doel van de organisatie is niet louter 
de organsiatie zelf, maar een positieve 
return/boost te creëren voor alle belgische 
clubs en hun leden! 

 
Intentieverklaringen dienen nu vertaald te 
worden in harde contracten. Voor ondermeer de 
verdere onderhandelingen met de stakeholders 
heeft Geert daarom een duidelijk mandaat van 
Volley Belgium nodig.  

 
B.   Dossier MIKASA-GALA 
 

Een sponsorcontract met MIKASA van 2020 
leidde tot een conflict met de leverancier van 
GALA-ballen. VB en de Belgische 
Mededingingsautoriteit (BMA) kwamen daarop 
overeen tot nader order dat alle door FIVB 
toegelaten ballen ook in onze competitie 
toegelaten zijn.  

 
A .  CEV EUROVOLLEY 2023 W (15/08-20/09 2023) 
 

Geert présente le projet (présentation PPT). 
L'organisation du championnat est entre les mains 
de quatre pays ( GER, EST, ITA, BEL), la Belgique 
prenant en charge les phases finales, dont la finale 
au Palais 12 sur le Heysel à Bruxelles.   
 
La présentation couvre : 
1. L'impact médiatique (analyse Eurovolley 2021) 
2. Le déroulement prévu de l'Eurovolley 2023 
3. L'inclusion comme concept clé (coopération avec 

Special Olympics) 
4. La pertinence sportive (les ambitions des Yellow 

Tigerspour Paris 2024) 
5. Budget et organisation (3,8 106 EUR, partenariat 

avec SPORTIZON) 
6. Des événements parallèles permettant aux deux 

ailes d'utiliser l'attention du Championnat 
d'Europe 2023 pour la promotion du volleyball et 
de leurs propres clubs. Le but de l'organisation 
n'est pas seulement l'organisation elle-même, 
mais de créer un retour positif/boost pour tous les 
clubs belges et leurs membres ! 

 
Les déclarations d'intention doivent maintenant être 
traduites en contrats fermes. Pour poursuivre les 
négociations avec les parties prenantes, Geert a 
besoin d'un mandat clair de Volley Belgium.  

 
 
B.   Dossier MIKASA-GALA 
 

Un contrat de sponsoring avec MIKASA pour 2020 a 
donné lieu à un conflit avec le fournisseur des 
ballons GALA. VB et l'autorité belge de la 
concurrence (ABC) ont alors convenu jusqu'à nouvel 
ordre que toutes les balles autorisées par la FIVB 
étaient également autorisées dans notre 
compétition.  

https://sportizon.be/
https://sportizon.be/
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Vandaag is de situatie anders en is er 
bereidheid tussen de verdelers van MIKASA en 
GALA om samen te werken met de federatie.  
Volley Belgium wil werken aan een sponsoring 
waarbij MIKASA verplicht zou worden op niveau 
1 (LIGA), eventueel ook niveau 2 (NAT 1), en 
de clubs vanaf het volgende niveau de keuze 
krijgen tussen MIKASA & GALA.  
Objectief voor VB : kortingen verkrijgen voor de 
federatie & de clubs.  
MIKASA blijft de verplichte bal bij CEV en FIVB-
organisaties. 
 
Voor de verdere onderhandelingen met de 
stakeholders heeft Geert daarom een duidelijk 
mandaat van Volley Belgium nodig.  
 

C.   BENE- cup 
 

De Belgische en Nederlandse herenliga’s 
hebben interesse in de organisatie van een 
gemeenschappelijke cup. Bedoeling is niet om 
de nationale competities te vervangen, maar 
om de topploegen van de twee landen met 
elkaar in een hoogstaand & profijtig 
krachtmeting  te laten uitkomen.  
 
Met de hulp van een onafhankelijk instituut (bv 
hypercube) willen vier stakeholders (de twee 
liga’s en de twee federaties) nu onderzoeken of 
er voldoende commercieel én sportief potentieel 
is. Het onderzoek gaat in 3 fazen: 
1. Exploratie (01/06/2022 – 31/01/2023) 
2. Uitwerking (01/02/2023- 31/12/2023) 
3. Implementatie (01/01/2024 – 31/12/2024) 

 
De werking van de stuurgroep en de studie zelf 
zal bekostigd worden door de vier stakeholders. 
Voor de verdere onderhandelingen heeft Geert 
daarom een duidelijk mandaat van Volley 
Belgium nodig. 
 

 

 
Aujourd'hui, la situation est différente et il y a une 
volonté entre les distributeurs de MIKASA et GALA 
de travailler ensemble avec la fédération.  Volley 
Belgium veut travailler sur un sponsoring où 
MIKASA serait obligatoire au niveau 1 (LIGA), 
éventuellement aussi au niveau 2 (NAT 1), et les 
clubs à partir du niveau suivant auraient le choix 
entre MIKASA et GALA.  
Objectif pour VB : obtenir des réductions pour la 
fédération et les clubs.  
MIKASA reste le ballon obligatoire auprès des 
organisations CEV et FIVB. 
 
Pour la suite des négociations avec les parties 
prenantes, Geert a donc besoin d'un mandat clair de 
Volley Belgium.  

 
C.   Coupe BENE 
 

Les ligues lommes belge et néerlandaise sont 
intéressées par l'organisation d'une coupe 
commune. L'objectif n'est pas de remplacer les 
compétitions nationales, mais de faire en sorte 
que les meilleures équipes des deux pays 
s'affrontent dans une confrontation de haut 
niveau de façon rentable.  
 
Avec l'aide d'un institut indépendant (par exemple 
hypercube), les quatre parties prenantes (les deux 
ligues et les deux fédérations) veulent maintenant 
examiner si le potentiel commercial et sportif est 
suffisant. L'étude se déroulera en 3 phases : 
1. Exploration (01/06/2022 - 31/01/2023) 
2. Élaboration (01/02/2023- 31/12/2023) 
3. Mise en œuvre (01/01/2024 - 31/12/2024) 
 
Le fonctionnement du comité de pilotage et 
l'étude elle-même seront financés par les quatre 
parties prenantes. Pour la suite des négociations, 
Geert a donc besoin d'un mandat clair de Volley 
Belgium. 

 
 

 
 

Commissies / commissions 
  

 
  1      NSC (Arturo Di Giacomo, per TEAMS) 
 
1.1.  Na de succesvolle edities van de vorige jaren zal 

de NSC in september nogmaals alle nationaal 
fluitende scheidsrechters samen brengen voor 
permanente vorming en gedachtenuitwisseling. 

1.2.  Eric Humblet en Maarten Ghysel zoeken naar de 
beste kandidaten voor de komende CEV-cursus 
voor internationale BVB-SRs  

1.3.  Arturo is opgetogen met de vele internationale 
aanduidingen voor Belgische Srs, en ook voor de 

 
1     CNA (Arturo Di Giacomo, par TEAMS) 
 
1.1.  Après les éditions réussies des années 

précédentes, la CNA réunira à nouveau tous les 
arbitres nationaux en septembre pour une 
formation continue et un échange d'idées. 

1.2.  Eric Humblet et Maarten Ghysel recherchent les 
meilleurs candidats pour le prochain stage CEV 
pour les arbitres BEACH internationaux  

1.3.  Arturo se réjouit des nombreuses désignations 
internationales des arbitres belges, ainsi que de 

https://www.hypercube.nl/
https://www.hypercube.nl/
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promotie van Tom Knaepkens tot internationaal 
SR. 

1.4.  Vergoedingen voor SRs. Sinds 2011 zijn de 
vergoedingen niet meer gestegen. Het algemeen 
prijzenpijl (inflatie) steeg intussen met 12%. 
Arturo pleit daarom voor een lineaire verhoging 
van de vergoedingen met 10 EUR voor alle SRs 
behalve voor de challenge referees (bestonden 
nog niet in 2011). 

1.5. Een nieuw Pools systeem van challenge-video lijkt 
erg veelbelovend : goedkoper & ook bruikbaar in 
kleine zalen. Arturo suggereert dat Volley 
Belgium de systemen zou kunnen aankopen en 
vervolgens verhuren aan de ligaclubs (zowel H 
als D). Hij vraagt de RvB om een volledig dossier 
te mogen opstellen. Guy vraagt Arturo om daarbij 
zeker te letten op het gebruiksgemak voor de 
clubs. Jean-Paul onderstreept dat het systeem in 
alle zalen bruikbaar moet zijn en ook door 
Roeselare en Maaseik aanvaardbaar  moet zijn. 
In één en dezelfde competitie wenst de federatie 
geen wedstijden met of zonder challenge.  

 
2.    MNC & LIGD 

 
2.1.  Leo merkt op dat het competitiereglement 

voorziet in een Golden Set bij volledige  
gelijkheid (match en sets). Maar in het huidige 
puntensysteem (3-2-1-0) zou het logischer zijn 
dat er een Golden Set gespeeld wordt bij een 
gelijke stand van wedstrijdpunten. 

2.2.  Leo betreurt dat de LIGD ploegen slechts vier 
competitiematchen kunnen spelen voor de 
jaarwende. Internationale – en bekermatchen zijn 
daarvoor verantwoordelijk. Hij stelt voor dat de 
halve finalematch van de beker, voorzien op 
17/12, verplaatst wordt naar 04/01 om zo plaats 
te maken voor een competitiematch op 17/12. 
Volgens Guy is dit voor Frank geen probleem als 
de betrokken ploegen het daarover eens zijn.  

        Guy maakt van de gelegenheid gebruik om de 
RvB in te lichten dat het FIVB-voorstel om een 
winterpauze in te lassen (zie RvB 27/04, punt 
2.1) ook door de andere europese federaties 
zal bestreden worden.  

2.3.  De raad betreurt dat MNC er weer niet in 
geslaagd is om het competitiereglement tijdig te 
publiceren (ttz voor de inschrijvingen). Op 24/05 
organiseert Guy een TEAMS-meeting om de 
laatste aanpassingen aan te brengen in een 
beperkte werkgroep gemandateerd door de 
raad van bestuur ( 1 persoon van elke vleugel, 
1 persoon van Volley Belgium en 1 persoon 
namens MNC). De vergadering zal zich ook 
buigen over het annorama. 

 

la promotion de Tom Knaepkens au titre d’arbitre 
international. 

1.4.  Paiements des arbitres. Depuis 2011, les 
barèmes n'ont pas augmenté tandis que le 
niveau général des prix (inflation) a augmenté de 
12 %. Arturo plaide donc pour une augmentation 
linéaire des barèmes avec 10 EUR pour tous les 
arbitres, à l'exception des challenge referees (qui 
n'existaient pas encore en 2011). 

1.5. Un nouveau système polonais de vidéo challenge 
semble très prometteur : moins cher et utilisable 
dans les petites salles. Arturo propose que Volley 
Belgium achète les systèmes et les loue ensuite 
aux clubs de la ligue (H et D). Il demande au CA 
de pouvoir établir un dossier complet. Guy 
demande à Arturo de faire attention à la facilité 
d'utilisation des clubs. Jean-Paul souligne que le 
système doit être utilisable dans toutes les salles 
et doit également être acceptable pour Roeselare 
et Maaseik. La fédération ne veut pas de matchs 
avec ou sans challenge dans une seule et même 
compétition.  

 
2    MNC & LIGD 
 
2.1. Leo note que le règlement de la compétition 

prévoit un Golden Set en cas d'égalité totale 
(match et sets). Mais avec l’attribution des points 
actuelle (3-2-1-0), il serait plus logique de jouer 
un Golden Set en cas d'égalité de points de 
match. 

2.2.  Leo regrette que les équipes de la LIGD ne 
puissent jouer que quatre matches de 
championnat avant nouvel an. Les matchs 
internationaux et de coupe en sont responsables. 
Il propose que le match de demi-finale de la 
Coupe, prévu le 17/12, soit déplacé au 04/01 
pour faire place à un match de championnat le 
17/12. Selon Guy, ce n'est pas un problème pour 
Frank si les équipes concernées sont d'accord.  

        Guy profite de l'occasion pour informer le CA que 
la proposition de la FIVB d'introduire une pause 
hivernale (voir CA 27/04, point 2.1), à laquelle VB 
s’oppose, sera également combattue par les 
autres fédérations européennes.  

2.3.  Le Conseil regrette que la MNC ne réussit  
toujours pas à publier le règlement de la 
compétition à temps (c'est-à-dire avant les 
inscriptions). Le 24/05 Guy organise une réunion 
TEAMS pour faire les derniers ajustements dans 
un groupe de travail restreint mandaté par le 
conseil d'administration (1 personne de chaque 
aile, 1 personne de Volley Belgium et 1 personne 
au nom de MNC). La réunion se penchera 
également sur l'annorama. 

 
 

 
 
 



 

4 
 

RvB/CA 
  

 
1.    Financiën 
 
1.1.  De clubs van FVWB kregen net als vorig jaar 

opnieuw foutief de vraag om het inschrijvingsgeld 
te betalen aan VB (ondertekend : Frank Desmet).  
Het gaat hier om een niet opgeloste bug van 
Admin2. FVWB-clubs moeten immers aan hun 
vleugel betalen. 

1.2. Claude legt de financiële balans VB voor aan de 
rekeningnazichters De Cnijf en Malburny .  

 
2.   VARIA 
 
 2.1.  De raad feliciteert Dominique Reterre met haar 

verkiezing als voorzitter van FVWB. Als gevolg 
van de AV van FVWB kan de vleugel nu ook 
aan de AV-VB drie bestuursleden ter 
benoeming  voordragen: 
1. Dominique Reterre 
2. Denis Van Bever 
3. Pascal Schmets 

 
 

2.2. FVWB dient ook drie nieuwe effectieve leden 
voor VB aan te duiden.  Twee namen werden 
reeds meegedeeld: 
1. Bernard Dewilde 
2. Didier Vanleeuw 

 
Didier Vanleeuw is echter lid van de MNC, een 
functie die incompatibel is met die van effectief 
lid (RIO art 10.1.1.§3).  FVWB dient dus nog 
twee namen op te geven. Het secretariaat VB 
zal FVWB daartoe uitnodigen. 
 

2.3.  Het secretariaat mag verder werken aan de 
huldiging van de 15 nationale kampioenen. 
Deze huldiging zal plaats hebben in het EVC en 
volgen op de AV van 16/06. 

 
2.4. De CEV-tickets worden als volgt toegekend: 
 

Bij de heren: 
Knack Roeselare   --> CL (seeded) 
Decospan Volley Team Menen --> CL (seeded) 
VC Greenyard Maaseik --> CEV Cup 
Lindemans Aalst --> Challenge Cup 
Caruur Volley Gent --> CEV Cup 
 
Bij de dames: 
VDK Gent Dames Volley --> CL 1st-3rd round 
Jaraco LVL Genk --> Challenge Cup 
Asterix Avo --> Challenge Cup 
VC Oudegem --> CEV Cup 
Tchalou Volley --> vraag tot Wild Card Challenge 
Cup 
 

 
1.    Finances 
 
1.1.  Les clubs de la FVWB ont reçu, comme l'année 

dernière, une demande incorrecte de paiement 
des frais d'inscription à VB (signé : Frank 
Desmet).  Il s'agit d'un bogue non résolu d’ 
Admin2. Les clubs FVWB doivent payer à leur 
aile. 

1.2. Claude a présenté le bilan financier du VB aux 
auditeurs De Cnijf et Malburny. 

 
2.   DIVERS 
 
2.1.  Le conseil d'administration félicite Dominique 

Reterre pour son élection à la présidence de la 
FVWB. À la suite de l'AG de la FVWB, l'aile peut 
désormais également proposer à l’AG-VB trois 
membres du conseil d'administration en vue de 
leur nomination : 
1. Dominique Reterre 
2. Denis Van Bever 
3. Pascal Schmets 

 
2.2. La FVWB doit également désigner trois nouveaux 

membres effectifs pour le VB.  Deux noms ont 
déjà été annoncés : 
1. Bernard Dewilde 
2. Didier Vanleeuw 

 
Or, Didier Vanleeuw est membre de la MNC, une 
fonction incompatible avec celle de membre 
effectif (ROI art 10.1.1.§3).  La FVWB doit donc 
soumettre deux autres noms. Le Secrétariat de la 
VB invitera la FVWB à le faire. 

 
2.3.  Le secrétariat peut continuer à travailler sur la 

mise à l'honneur des 15 champions nationaux. 
Cette cérémonie aura lieu dans l'EVC et suivra 
l'AG du 16/06. 

 
2.4. Les tickets- CEV sont attribués comme suit : 
 

Les hommes : 
Knack Roeselare --> CL (seeded) 
Decospan Volley Team Menen --> CL (seeded) 
VC Greenyard Maaseik --> Coupe du CEV 
Lindemans Aalst --> Challenge Cup 
Caruur Volley Gent --> Coupe CEV 

 
Les dames : 
VDK Gent Dames Volley --> CL 1er-3ème tour 
Jaraco LVL Genk --> Challenge Cup 
Astérix Avo --> Challenge Cup 
VC Oudegem --> Coupe CEV 
Tchalou Volley --> une Wild Card ‘Challenge 

Cup’ a été demandée 
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2.5.  De LIGH diende nogmaals een reeks 
verzoeken in bij de overlegcel VB/LIGH om een 
afzonderlijke reglementering te hebben (een 
eigen competitieleider, een gesloten competitie, 
een variante op de ‘Medical Joker’, …). Guy 
formuleert namens de betrokken cel een 
antwoord conform de bespreking van deze 
punten in de raad van bestuur.  

 
2.6.  Volley Belgium ontving een vraag van CISM 

(Conseil International du Sport Militaire) voor 
steun aan hun Wereldkampioenschappen 
BEACH Volley in Sri Lanka.  Het gastland zoekt 
6 netten en 30 ballen. Volley Belgium beschikt 
echter niet over deze items en kan het CISM 
niet ter hulp schieten.  

 
2.7. Beslissingen raad van bestuur over vragen 

gesteld in deel 1 van de vergadering. 
- mandaat Geert DD voor diverse dossiers waar 

Geert in persoon Volley Belgium 
vertegenwoordigt ( bij FIVB en CEV ( o.a. EK 
2023), bij nationale sponsors ( Euromillions-
Lotto, Mikasa-Gala, ..)  en subsidie-organen: 
OK 

- mandaat Arturo DG voor Pools challenge 
systeem : OK 
- aanpassing vergoedingen SRs: 

• Lijnrechters : +12% (€ 39,20) 

• LIGH : +12% (€ 84,00) 

• LIGD : +20%(€ 60,00) 

• NAT 1,2,3 : +12%(€ 56,00) 

• Challenge referee : onveranderd 

• Waarnemers : +12%(€ 28,00) 

• Toernooi volledige dag : +12% (€ 84,00) 
 

Iedereen krijgt dus 12 % behalve de challenge 
referee (die functie bestond nog niet in 2011) en 
de LIGD (een opwaardering in lijn met het 
algemeen beleid VB).  Jaarlijks op 1 juli (de 
eerste keer op 1 juli 2023) zal de vergoeding 
aangepast worden op basis van de 
gezondheidsindex, samen met de nieuwe 
kilometervergoeding welke door de overheid op 
die datum bepaald wordt. Guy informeert Arturo. 

 
2.8.  De RvB vraagt aan Arturo om een verslag van 

de compensatiekas, zodat de statistieken 
kunnen gebruikt worden bij beleidssimulaties.  

 
 
2.9.  De AV op 16/06 zal starten om 18:30 en zal om 

20:00 gevolgd worden door een inaugurale 
meeting van de vernieuwde RvB. De huldiging 
van de kampioenen is gepland vanaf 20:30.  

  
2.10 Reagerend op de vaststelling van Dominique 

dat Admin2 en Fedinside nog steeds niet 
compatibel zijn, suggereert Paul om een derde 

2.5.  La LIGH a de nouveau soumis une série de 
demandes à la cellule de VB/LIGH afin 
d’obtenir des règlements séparés (un chef 
compétition propre, une compétition fermée, 
une variante au 'Medical Joker', ...). Guy 
formulera une réponse au nom de la cellule 
concernée en fonction de la discussion de ces 
points au sein du Conseil d'administration.  

 
2.6.  Volley Belgium a reçu une demande de soutien 

du CISM (Conseil International du Sport Militaire) 
pour ses championnats du monde de BEACH 
Volley au Sri Lanka.  Le pays hôte recherche 6 
filets et 30 balles. Cependant, Volley Belgium ne 
dispose pas de ces éléments et ne peut pas 
aider le CISM.  

 
2.7. Décisions du Conseil sur les questions soulevées 

dans la première partie de la réunion. 
- Mandat Geert DD pour divers dossiers où il 

représente Volley Belgium en personne (auprès 
de la FIVB et de la CEV (y compris le ChE  
2023), auprès des sponsors nationaux 
(Euromillions-Lotto, Mikasa-Gala, ...) et des 
organismes de subvention : OK. 

- mandat à Arturo DG pour le challenge system 
polonais : OK 

- émoluments des arbitres : 

• Juges de ligne : +12% (€ 39,20) 

• LUMIÈRE : +12% (€ 84,00) 

• LIGD : +20%(€ 60.00) 

• NAT 1,2,3 : +12%(€ 56,00) 

• Challenge referee : inchangé 

• Observateurs : +12%(€ 28,00) 

• Journée complète de tournoi : +12% (€ 84,00) 
 
Tout le monde reçoit donc 12 %, sauf le 
challenge referee (cette fonction n'existait pas 
encore en 2011) et la LIGD (une mise à niveau 
conforme à la politique générale VB).  Chaque 
année au 1er juillet (la première fois le 1er juillet 
2023), la rémunération sera adaptée sur la base 
de l'indice santé, juste comme l’indemnité 
kilométrique déterminée par le gouvernement à 
cette date. Guy en informera Arturo. 

 
2.8.  Le CA demande à Arturo un rapport sur le fonds 

de compensation afin que ces statistiques 
puissent être utilisées dans les simulations 
politiques.  

 
2.9.  L'AG du 16/06 débutera à 18h30 et sera suivie à 

20h00 par une réunion inaugurale du nouveau 
CA. L'hommage aux champions est prévu à partir 
de 20 h 30. 

 
2.10. En réponse au constat de Dominique que 

Admin2 et Fedinside ne sont toujours pas 
compatibles, Paul propose d'élaborer une 
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administratief platform uit te werken dat 
specifiek is voor de nationale competities.  
Guy meldt dat uit zijn ervaring uit het 
bedrijfsleven het absoluut niet logisch is om een 
derde nieuwe IT-systeem & partner te 
ontwikkelen op niveau Volley Belgium terwijl we 
nu vaststellen dat de communicatie tussen de 
bestaande 2 systemen reeds niet werkt.  
Volgens Guy is de enige goede oplossing het 
gebruik van slechts 1 uniform tweetalig systeem 
voor zowel Volley Belgium, FVWB als Volley 
Vlaanderen. Dit om alle aanhoudende en 
bestaande communicatieproblemen tussen IT-
systemen en gebruikte tools (Volley Spike bvb) 
zoveel mogelijk uit te schakelen. 

 
 
Volgende vergadering  
 
Volgende RvB : donderdag 16/06 om 20:00,  EVC 
De RvB volgt op de AV (18:30u) en gaat vooraf aan de 
kampioenenhuldiging (20:30). 
 
 

troisième plateforme administrative spécifique 
aux compétitions nationales.  
Guy réplique que, d'après son expérience dans 
le monde des affaires, il n'est absolument pas 
logique de développer un troisième système 
informatique (avec un partenaire au niveau de 
Volley Belgium) alors que nous constatons que la 
communication entre les deux systèmes 
existants ne fonctionne déjà pas.  Selon Guy, la 
seule bonne solution est d'utiliser un seul 
système bilingue uniforme pour Volley Belgium, 
FVWB et Volley Vlaanderen. Ceci afin d'éliminer 
autant que possible tous les problèmes de 
communication persistants et existants entre les 
systèmes informatiques et les outils utilisés (par 
exemple Volley Spike). 

 
Prochaine réunion 
 

Le prochain CA : jeudi 16/06 à 20h00 à l’EVC. Le 
CA suit l’AG (18h30) et précède la cérémonie des 
champions (20h30). 

 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 
 
 


